
TINGSTRUP SKOLE 
Dagsorden
Dato: 20. september 2022 
Sted: Tingstrup Skole

Tidspunkt kl. 18.00-20.00

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Helle Kanstrup Pruzljanin, Charlotte Borggaard Grønkjær, 
Hanne Søe-Christiansen, Michael Nørgaard, Morten Øland Frøkjær, Tina Nørgaard Kristensen. 
Lærerrepræsentanter: Morten Christensen, Sigurd Emil Larsen 
Elevrådsrepræsentanter: Silje Bilgrav-Kristiansen, Thea Rimer Christoffersen 
Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen, konstitueret afdelingsleder Lone Broe Christiansen

Afbud: Michael Nielsen, Silje Bilgrav-Kristiansen, Tina Nørgaard Kristensen, Michael Nørgaard 
Referent: Lone Broe Christiansen 
Ordstyrer: Charlotte Borggaard Grønkjær

DAGSORDEN REFERAT

1. Punkter fra Elevrådet
Trivsel for elever, herunder toiletter:
Fokus på elevers udfordring ved brug af 
toiletter?
Planlægning af motionsdag?
Har elevrådet talt mere om boden?

Til punktet er afsat 15 min.

Boden 2,0: Mad alle vil spise; cacaomælk og 
salater, sandwich. 8. klasse står for boden - 
spare op til studietur i 9. klasse. Helst NU! 
Motionsdag; poster med pointsystem som kan 
øges eller mistes. Kun overbygning. Elevråds
trøjer; giver og viser ansvar! Præmie til vin
derne. Elevstyrede poster med back up fra læ
rere.
Visionen er at elevrådet arrangerer motionsdac 
for alle årgange?

Snus: De unge finder snus i biblioteket. Læ
rerne handler på det; På fagdagen vil der være 
fokus på snus, rygning mm i overbygningens. 
Fokus på forebyggelse. Skolen følger retnings
linjerne i forhold til brug og formidling af snus. 
De unge skal tages på fersk gerning.

Toiletter; trivselsundersøgelsen viste at der vai 
udfordringer i forhold til toiletbesøg. Der er 
sandsynligvis forskel på hvilke årgange der er 
tale om. Det løftes over i elevrådet med henblil 
på at finde ud af, hvor og i hvad udfordringern« 
ligger.
Fin rengøring. I indskoling er det også et foræl 
dreansvar at lære (måske især) drengene at 
benytte toiletter.

2. Orientering fra:
Formand

a) Nyt fra BFU mødet
b) Hvem vil gerne deltage i landsmøde, 

Sidste tilmelding den 30/9
c) Det gode bestyrelsesmøde.

Formand:
BFU-mødet; opfordring til at politikerne skal 
prioritere skoleområdet. Alle skolebestyrelser 
er gået sammen og der arbejdes på at lave en 
lokalafdeling af Skole&Forældre. 
Budgetforhandlinger indledes i dag. Fin medie
dækning.
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Skoleledelsen
a) Ansættelsesproces afdelingsleder 

Stillingen opslås: 6. september
2022
Ansøgningsfrist: 23. september kl. 
12.00
Samtale 1:27. september 12-16
Evt. samtale 2: 29. september 12- 
14

Til punktet er afsat 20 min.

Tilmelding til landsmøde - Michael og Lærke 
tilmelder sig landsmødet.

Lærernes dag d. 5/10. Skolebestyrelsen vil 
fejre dagen fx med morgenbrød i 10-pausen 
med hilsen til lærerne. Skoleleder bestiller.

Det gode bestyrelsesmøde: Tiden er en vigtig 
faktor i det gode bestyrelsesmøde. Tiden må 
ikke skride. Når tiden skrider, går det ud over 
andre punkter som enten nedprioriteres eller 
udsættes, ligesom det påvirker dem der skal 
arbejde dagen efter.
Der kan justeres på referentoplæsning. Man 
kan følge med på skærmen, mens mødet fore
går, og kun gøre indvendinger, hvis referatet 
ligger langt fra virkeligheden.
Der er ligeledes ønske om at referatet læses of 
undervejs.

Beslutning: Når vi går herfra skal vi have god
kendt referatet og vi skal være færdige. 
Punkterne læses op inden vi går videre til næ
ste punkt.

Skoleleder:
Ansættelsesproces i gang. Man tilmelder sig 
ved Inger Bjerre (kontoret).

Kommunalbestyrelsen forventes at vedtage 3 
favnende visions- og strategiområder. 
Skoleleder er inspireret i forhold til visionsafte
nen d. 10/1-23.

3. Sikker skolevej
Opdatering fra arbejdsgruppen.
Til punktet er afsat 10 min.

Der er inviteret til fælles møde: Teknik- og 
miljøudvalg og repræsentanter fra skolebesty
relserne i Tingstrup og Tilsted Skoler mødes 
5/10 (invitationsdato) for at kigge og drøfte 
den trafik, der er omkring skolen.

4. Princip for ansættelsesudvalg 
Opdatering fra arbejdsgruppen.
Til punktet er afsat 10 minutter

Der efterlyses flere repræsentanter i arbejds
gruppen til at udarbejde princip for ansættel
sesudvalg.
Skoleleder ønsker et styringsprincip for pro
cessen omkring stillingsopslag, hvem der skal 
være med hvornår etc.
Der udvises tillid - arbejdsgruppen (Helle og 
Skoleleder) laver et udkast.

PAUSE i 10 min. der serveres frugt

5. Organisering af skole/hjem samtaler.
Under eventuelt sidste gang nævnte perso
nalerepræsentanterne at dele af personale
gruppen har ideer til en ny måde at afvikle 
skolehjemsamtaler på.
Målet med punket er at personalerepræ
sentanter udfolder ideer og mål med en 
anderledes organisering, så

En stor del af lærerne ønsker der bliver kigget 
på skole-hjem-samtaler. Der kigges ind i 
elevstyrede skole-hjem-samtaler (bilag omde
les).
Spot-On-Spillet spilles af elever med en vok
sen (helst i hjemmet) - Spillet indeholder 
spørgsmål som stiller skarpt på forhold vedrø
rende skolen, der noteres og eleven bruger 
refleksionerne i skole-hjem-samtalen.



skolebestyrelsen kan tage stilling til om 
der kan arbejdes videre med modellen.
Til punktet er afsat 30 minutter

I 7. årgang er samtalefokus trivsel, i 8. år
gang er det uddannelsesparathedsvurdering 
(spot-on) og i 9. årgang er fokus ungdomsud
dannelse og faglighed.
Læsevejleder er med i processen og der laves 
portfolio af den enkelte elev for at kunne 
følge progression hos eleven. Portfolio og 
elevstyrede samtaler er engagerende for ele
ver.
For at kunne tale om portfolio og have elevs
tyrede samtaler skal der afsættes mere tid. 
Kvalitet skal sikres. Det foreslås, at der laves 
samtaledage fra 8 til 16-17; Ved brug af dage 
i stedet for aftener sikres der også kvalitet i 
samtalen. Der kan arrangeres aftaler så alle 
kan komme til samtale (lærerne kender for
ældrekredsen).
Det har fungeret fint i sidste års 8. klasse. 
Lærerne dækker hinandens skema og hjælper 
hinanden. Skemateknisk er det lidt bøvlet. 
Lærerne er fokuserede fordi det foregår i ar
bejdstiden og ikke efter arbejde.
Der er ønske fra rigtig mange lærere, at det 
bliver et princip. Bliver det besluttet, at det er 
måden at gøre det, kan meget løses skema
teknisk via fagdage. Ved at følge nærværende 
model kan det åbne for at fx matematiklærere 
med flere klasser kan deltage i samtaler i alle 
klasser.
Skolebestyrelsen bakker initiativet fuldt op. 
Hanne ønsker en form for evaluering - gerne 
ved at spørge forældre blandt andet om tids
punkt og om portfolio.
Skolebestyrelsen bakker op om en beslutning 
om at vi kører en proces på samtalerne med 
fagdage og skolebestyrelsen evaluerer når der 
har været kørt en omgang. I første omgang 
gælder beslutningen de klasser der har mod 
på det, men på den længere bane og efter 
evaluering er forventningen at alle klasser er 
med.

Skolebestyrelsen præsentation af sig 
selv til skolens forældre.
Skolebestyrelsen besluttede på sidste møde 
at man gerne ville være tilgængelig overfor 
skolens forældre. Derfor skal skolebestyrel
sen præsenterer sig.
På mødet besluttes omfang og indhold af 
præsentation af hver enkelt. Deadline for 
aflevering af præsentation fastlægges.
Til punktet er afsat 10 minutter

Helle: Det blev foreslået, at skolebestyrelsen
skulle sende brev ud, med billeder, med præ
sentation af sig selv til skolens forældre.
Der foreslås et brev og Facebook.
Billeder (bruge dem fra fotosession) sendes 
med præsentation til Helle som organiserer 
senest fredag d. 23/9. Helle kommunikerer ud 
hvad der skal stå i tilbagemelding. 
Præsentationen behøver ikke indeholde fri
tidsinteresser mm - men lidt om hvem man
er.
Brev til forældrerødder om vejen ind i klas
serne og ind i skolebestyrelsen.

Møde med Tilsted skolebestyrelse.
Sidste skoleår blev det besluttet at vi i ef
teråret ville evaluere overgangen til 7. 
klasse sammen med Tilsted skolebesty
relse. Der drøftes datoforslag.

Forslag d. 28/11-2022. Møde med Tilsted 
Skolebestyrelse.
Forslag til dagsorden:

1. Møde i Tingstrup Skoles skolebesty
relse (i Tilsted)
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Til punktet er afsat 5 minutter 2. Spisning med Tilsted Skoles skolebe
styrelse

3. Fællesmøde de to skolebestyrelser; 
herunder rundvisning.

Formand og skoleleder sætter tidspunkter for 
formøde og spisning. D. 22/11 slettes og flyt
tes til d. 28/11.

6. Eventuelt og evaluering

Til punktet er afsat 5 min.
7. Ønsker til punkter på kommende mø

der:
■

■

Til punktet er afsat 5 min.

Erfaringsmæssigt bliver dette punkt rigtig 
langt - det er bekymrende.
Næstformand og formand har dokument hvor 
punkterne noteres og de påtager sig opgaven 
at huske at få punkterne med undervejs.
Der lægges et dokument hvor punkter kan 
skrives på.

Det opleves, at der er forsvundet punkter fra 
listen, og derfor ønskes punkt 7 bevaret; der 
kan følges med. Fx savnes økonomipunkt og 
et kursus.

Formand og Næstformand følger op på kursus 
om budget.

Man kan sende ønsker til dagsorden til for
mand og næstformand.
Ansvaret for hvilke punkter, der kommer 
med, hænger sammen med prioriteringer.

Michael Nørgaard

Tina Nørgaard Kristensen

( gtSCia

Sigurd Emil Larsen
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L

HelIle Kanstrup Pru^Ijanin, næstformand

Michael Nielsen, viceskoleleder
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